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Verslag van de bijeenkomst met de Adviesraad Sociaal Domein, gehouden op 16 januari 

2025 in Bestuurskamer Grebbelinie. 

 

Aanwezig: mevrouw H. Verheijen - Leusink, voorzitter  

de heer T. Hommersom 

de heer G.J. de Kruiff 

de heer H. Grüschke  

de heer G. van den Brink 

mevrouw D. de Bruin-Palland  

mevrouw M. Geurts 

de heer R. Zwanink 

mevrouw D. Vernig 

mevrouw E. Wagensveld  

mevrouw I. Kreulen – senior beleidsmedewerker Sociaal Domein 

mevrouw W. Nolden - beleidsmedewerker Sociaal Domein (agendapunt 6 en 7) 

mevrouw J. Potgieter – Kredietbank Nederland (agendapunt 6) 

mevrouw J. Timmerman - ambtelijk secretaris 

 

Afwezig:   

 

 

1. Opening en welkom  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

 

2. Mededelingen / ingekomen post 

Ingekomen post: 

- Mail voorzitter Adviesraad Sociaal Domein gemeente Renswoude: Er is veel verschil in 

de organisatie van de Adviesraden tussen Renswoude en Scherpenzeel. Voorstel is om 

de voorzitter van de Adviesraad van Renswoude als toehoorder een keer uit te nodi-

gen voor een vergadering. Tevens zal de verordening Adviesraad Sociaal Domein 

Scherpenzeel aan haar worden toegestuurd. 

- Mail Participatiepartners inzake de participatiehub: het verzoek is om een afspraak te 

hebben met Participatiepartners over de kansen voor een participatiehub. Twee leden 

van de Adviesraad zullen hiervoor een afspraak inplannen met de contactpersoon van 

Participatiepartners. 

 

3. Verslag Adviesraad van 19 december 24 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van: 

-  Gevraagd wordt naar de stand van zaken van het advies van de ASD op de uitvoering 

motie ‘Kadernota Subsidies’. Binnenkort heeft de betrokken beleidsmedewerker een 

overleg met de wethouder over dit onderwerp. De beleidsmedewerker vraagt zich af of 

de Adviesraad een rol kan hebben in de beoordeling van de opdrachtformulering.  
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Door de leden van de Adviesraad wordt aangegeven dat de Adviesraad graag over het 

geheel van het proces aan de voorkant meedenkt en tips meegeeft. De ASD krijgt bin-

nenkort een reactie op het advies. 

 

4. Actiepuntenlijst van 19 december 2024 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en vastgesteld.  

 

5.  Termijnkalender  

De termijnkalender wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.  Update uitbesteding schuldhulpverlening aan Kredietbank Nederland 

De gemeente heeft sinds 1 januari 2024 de schuldhulpverlening en de (financiële) vroegsig-

nalering uitbesteed aan de Kredietbank Nederland. Dit betekent dat de Kredietbank Neder-

land deze werkzaamheden uitvoert voor de gemeente Scherpenzeel. De uitbesteding is goed 

verlopen. Bij de uitbesteding wordt IDH Schuldhulpmaatje ook betrokken, aangezien zij de 

financiële vragen oppakken in het maatschappelijk voorveld. Een medewerker van de Kre-

dietbank Nederland is aanwezig om te vertellen over de werkzaamheden. Kredietbank Ne-

derland doet voor meer dan 100 gemeenten het schuldhulpverleningswerk. De Kredietbank 

biedt het gehele spectrum van wettelijke instrumenten binnen de schuldhulpverlening. In 

Scherpenzeel maken ongeveer 10 mensen gebruik van schuldhulpverlening.  

 

Voordat een traject kan worden ingezet, moet de situatie bij de inwoner stabiel zijn. De 

Kredietbank komt niet bij de mensen thuis. Hiervoor worden mensen vaak doorverwezen 

naar IDH omdat zij wel bij de mensen thuis komen. In geval IDH voor langere tijd betrokken 

is bij een cliënt, zal deze door IDH moeten worden doorverwezen naar de Kredietbank, zodat 

iemand sneller kan worden geholpen d.m.v. een schuldregeling. 

 

Recidive is een grote zorg. Hierbij is financiële begeleiding een belangrijk aspect. Bewind-

voering, budgetbeheer of IDH die vinger aan de pols blijft houden is daarin van groot belang. 

In de praktijk blijkt het erg ingewikkeld om de mensen die hulp nodig hebben te vinden. Er 

is veel verborgen armoede. Om meer bekendheid te krijgen, moet een actieplan worden 

opgezet. Ondanks dat blijft het moeilijk om de juiste doelgroep te bereiken. Via scholen en 

huisartsenpraktijken zou men op het bestaan van de Kredietbank gewezen kunnen worden. 

Opgemerkt wordt dat wellicht ook sportverenigingen hierin een rol zouden kunnen spelen.  

 

Schuldhulpverlening gaat pas werken, wanneer men hieraan toe is. Dit duurt gemiddeld 5 

jaar. Het zou mooi zijn wanneer men in beeld zou komen als er sprake is van betalingsach-

terstanden bij energie of zorg.  

 

Het afgelopen jaar heeft met name in het teken gestaan van het op orde brengen van de 

basis. Een volgende stap is om proactiever te communiceren richting o.a. sportverenigingen 

en kerken over schuldhulpverlening.  

 

Op dit moment zijn er nog geen vaste instrumenten om de nazorg vorm te geven omdat het 

vaak maatwerk betreft. Wel wordt bekeken of IDH ingezet kan worden bij trajecten die 

laagdrempelig zijn.  
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Ook heeft de Kredietbank meerdere instrumenten die kunnen worden ingezet. 1 juli vorig 

jaar is vanuit de regering een optie gekomen voor een 0-voorstel. Onderdeel hiervan is de 

basisdienstverlening en hierin is ook een traject voor nazorg opgenomen. Nazorg is een 

grote uitdaging waar veel aandacht voor is.  

 

7.  Vroegsignalering   

De gemeente Scherpenzeel heeft sinds mei vorig jaar de vroegsignalering opgezet. Bij de 

vroegsignalering geven signaalpartners signalen van betalingsachterstanden bij inwoners 

door aan de gemeente, zodat wij hen vroegtijdig hulp en ondersteuning kunnen aanbie-

den. Op dit moment zijn de wettelijke signaalpartners verhuurders, energie- en waterleve-

ranciers en zorgverzekeraars.  

 

De leden hebben een overzicht ontvangen met de taakverdeling RIS bakjes. Dit geeft een 

overzicht van welk instrument kan worden ingezet bij welke hoogte van betalingsachter-

standen. De signalen van deze partners komen binnen via het systeem RIS. Aan de ver-

schillende bakjes zijn instrumenten met voorwaarden verbonden. Energieleveranciers en 

woningbouwverenigingen hebben zelf ook een protocol.  

 

Wellicht is een dubbele inzet van het versturen van een mail en een brief een goede mo-

gelijkheid. Ook kan nog worden gekeken of het gebruikte instrument aansluit op de leeftijd 

van de betrokkene. Ook wordt aangegeven dat het wenselijk is dat in een brief/email een 

verwijzing wordt gemaakt naar zowel IDH als de Kredietbank, zodat men een keuze heeft.  

 

8.  Voorbereiden evaluatie gemeente - ASD 

De Koepel heeft aangegeven dat het goed is om jaarlijks het functioneren van de Advies-

raad te evalueren. Er is een document met 5 vragen opgesteld. Ieder lid zal voor zichzelf 

een antwoord voorbereiden op de 5 genoemde vragen. De volgende vergadering zal dit 

onderwerp terugkomen op de agenda. 

 

9.  Kennisnemen van de inhoud Verordening ASD 

In relatie tot de evaluatie is tijdens de vorige vergadering aangegeven dat het wellicht een 

idee is om een huishoudelijk reglement op te stellen. Door twee leden zijn een aantal pun-

ten benoemd welke in het huidige verordening worden gemist en wat eventueel kan wor-

den opgenomen in een huishoudelijk reglement. Opgemerkt wordt dat het wellicht een op-

tie is om de verordening aan te passen. Een huishoudelijk reglement echter is praktischer 

op te stellen en sneller te wijzigen dan een verordening. Er wordt een overzicht gemaakt 

van de onderwerpen die nu niet in de verordening staan en van de onderwerpen die wel in 

de verordening staan, maar die niet volledig zijn. De volgende vergadering zal op basis 

van dit overzicht worden besloten of de verordening moet worden aangepast of dat dit kan 

worden opgenomen in een huishoudelijk reglement. 

 

10.  Terugkoppeling 1e inloopspreekuur ASD 

15 januari vond het eerste inloopspreekuur plaats in de Breehoek. Twee bezoekers hebben 

zich gemeld. Beide casussen zijn in de vergadering besproken. Naar beiden zal een terug-

koppeling hiervan plaatsvinden. 

 

De volgende vergadering zal dit onderwerp opnieuw worden geagendeerd en zal het ver-

volg van de inloopspreekuren verder worden besproken.   
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11. Rondvraag  

Er zijn geen vragen. 

 

12.  Sluiting 

De voorzitter dankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid. De volgende vergadering van 

de Adviesraad Sociaal Domein zal zijn op donderdag 20 februari 2025 van 10.00 - 12.00 

uur in Bestuurskamer Grebbelinie, Buitenplaats, Stationsweg 389a in Scherpenzeel. 


